感謝讚美神, 衷心感謝弟兄姐妹的關愛和代禱! 輾轉30多小時, 我們順利在 巴黎中轉以色列航空, 終於平安到達耶路撒冷家中。Praise the Lord and thank you so much for your love and prayer, we successfully connected with El Al (Israel Airline) in Paris and now arrived home in Jerusalem safely. The whole trip took near 30 hours.

〔大衛上行之詩。〕人對我說、我們往耶和華的殿去、我就歡喜。耶路撒冷阿、我們的腳站在你的門內。 (詩篇122:1-2) I rejoiced with those who said to me, "Let us go to the house of the Lord." Our feet are standing in your gates, Jerusalem.(Psalms 122:1-2)









感恩與代禱:

- 1. 感謝讚美主,醫院延長Richard母親至下月初出院,請為她有更好的康復和回家後的獨立生活禱告。
- 2. 請為路得團契禱告,我們會探訪更多中以家庭和安排小型聚會,我們在戰 爭中主里彼此守望。

- 3. 請為我們恢復中英文主日聚會和學生團契禱告,可以接觸更多猶太選民, 並探索新的跨文化事工機會。
- 4. 美國新政府將於70天後上台,請特別為這70天內的中東局勢和以色列德 告,為耶路撒冷求平安。

Thanksgiving and prayer:

- 1. We praise the Lord that the hospital has extended the discharge time for Richard's mother to early next month. Please pray for her to have a better recovery and can live independently at home.
- 2. Please pray for Ruth Fellowship. We will visit more Chinese-Jewish marriage families and arrange small gatherings. We love and help each other in the Lord during the war time.
- 3. Please pray for us to resume Chinese-English Sunday service and also student fellowships so that we can reach more local people and explore new cross-cultural mission opportunities
- 4. The new US government takeover will be in 70 days. Please specially pray for the situation in the Middle East and Israel during these 70 days, pray for the peace of Jerusalem.

感謝神,感謝大家的支持,目前收到的愛心奉獻約為2025年宣教預算的60%,我們繼續籌款,祈求神在年底前數額可以達到宣道總會100%的期望。We sincerely thank you for your love support. The donations we received so far are about 60% of our 2025 missionary budget. We pray and trust in God that by the end of this year we can meet the 100% expectation of the Alliance Canada. (宣道總會負擔我們醫療保險的費用,我們需要籌款其他所有宣教資金。) The Alliance Canada covers the cost of our medical insurance, and we need to raise all mission funds.)

請點擊下面的圖片或者Email最後的連結。Please click the below picture or the link at the end of Email.



裏心感谢您的代禱和支持 為2025耶路撒冷宣教籌款 (信用十五支票 網路旅遊連線或地址請見下面)

Thank you so much
for your prayers and support
Our 2025 Jerusalem Missions Fundralsing
Our Gradit Carl or Change, See below online Link or mail whiterad

加拿大宣道會網站的支持鏈接 Support Link via C&MA Canada:

奉献支持请点击这里 Please Click Here to Support

奉献支票 Mailing cheque to

- · Payable to: The Christian and Missionary Alliance in Canada
 - Mail to: 101-2580 Matheson Blvd East, Mississauga, ON L4W 4J1
 - On memo line of cheque: Richard & Hui Partner Fund

Copyright (C) 2024 Richard & Hui. All rights reserved.

Our emailing address is:

RichardHuiJerusalem@gmail.com